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ZAPISNIK 

SA 1. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

1. sjednica VMO Orehovica održana je 24. travnja 2023. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Damir Kamenar, predsjednik VMO 
-  Martina Čugelj Juršić, zamjenica predsjednika VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sandy Mijatović, član VMO 
-  Snježana Radić, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  
 
Usvajanje zapisnika sa Konstituirajuće sjednice VMO Orehovica od 30.3.2023. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Orehovica, Damir Kamenar i predložio sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Razmatranje Poslovnika Vijeća Mjesnog odbora Orehovica 
2 Razmatranje Pravila Mjesnog odbora Orehovica 
3 Razmatranje Pravilnika o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za doprinos u razvoju 

mjesnog odbora 
4 Razmatranje i usvajanje Rebalansa financijskog plana MO Orehovica 
5 Razmatranje pristiglih prijedloga uređenja i održavanja komunalne infrastrukture – 

komunalni prioriteti na području MO Orehovica za 2024. godinu 
6 Komunalna problematika 
7 Razno  

7.1. Razmatranje pristiglih dopisa stranaka  
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 



  

 
 

AD 1  
AD 2   
AD 3 
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, pozvao je nazočne da iznesu svoje prijedloge vezano za 
Poslovnik Vijeća Mjesnog odbora Orehovica, Pravila MO Orehovica i Pravilnika o nagrađivanju 
fizičkih i pravnih osoba za doprinos u razvoju mjesnog odbora koje je donijelo staro Vijeće.  
Istaknuo je kako će se vjerojatno akti izmijeniti od strane Grada Rijeke – Upravni odjel za poslove 
Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu te će se isti tada ponovo razmatrati.   
 
Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje i jednoglasno podržalo.  
 
 
AD 4 
 
Predsjednik je informirao nazočne vezano za izradu Rebalansa financijskog plana koje je tajnica 
pripremila i dostavila kao materijal za razmatranje.  
Prvim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu, odnosno prvim 
rebalansom, usklađen je Proračun s novom Odlukom o ustrojstvu upravnih tijela Grada Rijeke koja 
je stupila na snagu 1. travnja 2023. godine. 
Ovim drugim rebalansom usklađeni su planirani iznosi za prva tri mjeseca sa stvarnim izvršenjem, 
odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih devet mjeseci 2023. godine po novom 
ustrojstvu, na nove proračunske razdjele za rashode i izdatke. 
Prvim i drugim rebalansom MO Orehovica u 2023. godini ukupan zbir prihoda i rashoda u skladu je 
s usvojenim Financijskim planom za 2023. godinu, odnosno nije došlo ni do povećanja niti do 
smanjenja istoga. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te je nakon razmatranja i rasprave 
jednoglasno usvojilo Rebalans financijskog plana MO Orehovica za 2023. godinu.  
 
 
AD 5 
 
Predsjednik Vijeća MO, nazočne je informirao sa javnim pozivom na predlaganje prijedloga 
uređenja i održavanja komunalne infrastrukture – komunalni prioriteti za područje MO Orehovica 
za 2024. godinu. 
Tajnica je već zaprimila neke prijedloge građana a javni poziv je još otvoren do petka 28. travnja 
2023. 
Članica Vijeća, Dajna Jogan, nadovezala se na raspravu vezano za postavu reflektora na 
Jelušićevom igralištu.  
Istaknula je kako je bivše Vijeće postavilo reflektore sa pozitivnim namjerama ali se ormarić od 
struje konstantno devastirao i obijao od strane pojedinaca. Timer na ormariću se kvario i svijetlo je 
svjetlilo po cijele noći.  
Obijanjem ormarića ugrožavali su se životi, uništavala se imovina a narušavao se i javni red i mir. 
Dogovor tadašnjeg Vijeća MO i Energa, koji je zadužen za postavu rasvjete i ormarića za struju, 
bio je da se radi navedenih razloga, ormarić ukloni.   
Vijeće je mišljenja da se na postojeće reflektore treba postaviti LED rasvjeta s ormarićem, timerom 
(reflektori se upale u 20 a gase 22,30 sati) i video nadzor. 
 
Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje.  
Uz prijedloge mještana, Vijeće će uvrstiti i dodatne komunalne prioritete koje smatra 
potrebitim. Isti će se razmatrati i usvajati na idućoj sjednici Vijeća u mjesecu svibnju. 
 
 
 
 
 



  

AD 6 
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, nazočnima je predao materijal vezano za komunalnu 
problematiku MO Orehovica a odnosi se na radove koji se trebaju odmah realizirati, planovi za 
iduću godinu i dugoročni planovi koji će se realizirati tijekom godina.  
Kompletan materijal nalazi se u arhivi tajništva MO-a i kod članova Vijeća te će se zahvati koji se 
neće uvrstiti u komunalne prioritete, poslati nadležnima kao pismeni zahtjevi-dopisi. 
 
Zaključak: Vijeće je sve zahvate razmotrilo, raspravilo te će se veći dio zahvata uvrstiti u 
prijedloge komunalnih prioriteta za 2024. godinu.  
 
 
AD 7 
 
Predsjednik Vijeća i tajnica, nazočne su upoznali sa zahtjevima pristiglim od građana MO 
Orehovica.  
Svi zahtjevi su detaljno razmotreni i raspravljeni: 

1. Zahtjev za uklanjanjem ležećih policajaca u ulici Balde Fućka kbr. 18 radi 
oštećenja vozila, 

2. Zahtjev za čišćenjem nasipa uz put i postava barijere radi opadanja zemlje te 
uklanjanje raslinja sa strujnih vodova u ulici Put pod Rebar kbr. 1-5 

3. Usmeni zahtjev vezano za uspostavu direktne veze preko auto puta sa centrom 
Orehovice. 

 
Zaključak:  
1. Vijeće će urgirati od nadležnih službi  da se postave još dodatna dva usporivača te da se 
ograničenje brzine u ulici Balde Fućka smanji na 30 km/h. Glavni razlog ograničenja je da 
svi silasci iz kuća u navedenoj ulici završavaju direktno na prometnici a sugrađani 
obavezno moraju prijeći kolne trake da bi došli do nogostupa, na drugoj strani prometnice. 
U navedenoj ulici ima i veći broj osoba starije životne dobi kao i djece, 
2. Vijeće će zahtjev uvrstiti u prijedloge komunalnih prioriteta za 2024. godinu, 
3. Vijeće smatra da po navedenom nisu u mogućnosti poduzeti nikakve korake jer izgradnja 
pješačkog mosta iznad svih mostova ne bi bila moguća zbog potrebne visine a spoj na auto 
put ionako je strogo zabranjen.  
 
 
Sjednica je završila u 20:30 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
               Sonja Ban Oklobdžija 

 
        Predsjednik VMO Orehovica: 

     Damir Kamenar 
 

 


